

## Brief CV

中文姓名/ Name	张红梅/Zhang Hongmei	性别/ Gender	女/ female	
职称 (Pro./Dr.)	教授/Pro./Dr.	国家 /Country	中国/China	
所在单位 University/Department	桂林电子科技大学/ Guilin University of Electronic Technology			
个人网页 Personal Web Sites				
研究领域 Research Area	信息系统安全、机器学习、嵌入式系统/ Information system security, Machine learning, Embedded system			
<p><b>Brief introduction of your research experience:</b></p> <p><b>中文介绍:</b> 张红梅博士，桂林电子科技大学信息与通信学院教授。2008 年她取得华东理工大学获得模式识别与智能系统的博士学位。她作为访问学者在 2010 年 7 月至 2010 年 10 月访问台湾成功大学及 2014 年 7 月-2015 年 7 月访问英国赫瑞瓦特大学。她的研究方向为信息系统安全、机器学习、嵌入式系统。在各种学术期刊和会议上发表了学术论文 50 余篇。</p> <p><b>英文介绍:</b> Dr. Zhang Hongmei is currently a professor at the college of Information and Communication Engineering, Guilin University of Electronic Technology. She received her Ph.D. degree in pattern recognition and intelligent system from East China University of Science and Technology in 2008. She was a visiting scholar of Cheng kung University, T.W. during Jul. 2010 to Oct. 2010 and Heriot Watt University, U.K. during Jul. 2014 to Jul. 2015. Her research areas include information system security, machine learning and embedded system. She has authored and co-authored more than 50 scientific paper and conference presentations.</p>				

**\*\*\*\*\*All the columns need to be filled in.**